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Van: Lieshout, Tijs van
Verzonden: dinsdag 16 april 2024 14:17
Aan:
Onderwerp: FW: agenda en stukken GO 17 oktober as
Bijlagen: concept verslag GO 24 mei 2023.pdf

 
 
Van:   
Verzonden: woensdag 11 oktober 2023 12:22 
Aan:  

 
 

 
 

Onderwerp: agenda en stukken GO 17 oktober as 
 
agenda en stukken GO 17 oktober as 
Een conversatie met  
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Bericht door op 11-10-2023 12:21 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
  

 
  

 
 

 
 

 
  

 
  
  
  

 
  



 

 

Verslag van het GO 24 mei 2023 

Locatie: teams  

Tijd: 14.00 – 16.00 uur 

 

Aanwezig namens werkgever 

Tijs van Lieshout,  (verslag) 

 

 



 

 

 
Coulanceregeling PTSS 

Tijs legt uit dat hij de voorgelegde wijzigingen in de regeling in wil trekken. Deze regeling 
loopt al een jaar. Tijs heeft met een aantal aanvragers van deze regeling gesproken en die de 
erkenning hebben gekregen. Het geld is niet onbelangrijk maar de erkenning is van enorme 
waarde voor deze mensen. Het helpt ze ook om verder te kunnen gaan met hun leven. Toch 
zitten aan deze regeling ook wat kanttekeningen. De commissie PTSS heeft wel wat zorgen 
geuit. Zo ziet ARQ – de organisatie die de PTSS diagnose geeft – medewerkers voorbij komen 
die bijvoorbeeld nooit ziek zijn geweest of op enige manier zijn uitgevallen. Ook zijn er 
medewerkers die met alternatieve diagnoses komen uit het eigen behandelcircuit. De 
regeling an sich vindt Tijs erg waardevol alleen in de regeling zitten een aantal 
aandachtspunten die strakker geregeld moeten worden. Zo is Tijs van mening dat werkgever 
1 instantie aanwijst, zoals ARQ, die de diagnoses vaststelt.  

 
 

 Tijs wil de regeling dan ook nader bekijken en heeft daarom besloten de regeling 
tijdelijk en voor onbepaalde tijd op te schorten. Dat is ook zo in de organisatie 
gecommuniceerd. Lopende aanvragen worden overigens op basis van de huidige regeling wel 
behandeld door de commissie PTSS. Tijs legt uit dat hij na de evaluatie met een aantal 
voorstellen komt die hij de vakbonden en het bestuur zal voorleggen. Daarna zal de regeling 
weer opengesteld worden. Overigens is men op landelijk niveau ook met een dergelijke 
regeling bezig en onze inzichten zullen we dan ook meegeven. Tijs is voorstander van een 
landelijke afspraak tussen VR’s en vakbonden. 
 

 geeft aan dat een medewerker PTSS heeft of niet en de ene medewerker zal het in 
lichtere vorm hebben dan een andere.  onderstreept dit en denkt dat er ook mensen 
zijn die zich ondanks de PTTS helemaal niet ziek melden. Dus in de regeling opnemen dat 
iemand in verzuim zit of uitgevallen moet zijn, dat lijkt niet handig in deze.  

 
  



 

 

Tijs vertrouwt op de commissie PTSS en hun ervaring en zij zullen ook de nodige 
aanbevelingen doen. En de vakbonden zien graag de evaluatie van de regeling tegemoet. 
 

 geeft nog een aanvulling op het tekstvoorstel namelijk dat het bevoegd gezag niet 
alleen redelijk maar ook billijk acht. Hoewel  dit werk verlaat zou hij nog wel de 
evaluatie willen ontvangen. 
 

 stelt nog wel de vraag wat er in de tussentijd gebeurt met medewerkers die wel erg last 
hebben van PTSS. Tijs antwoordt dat de aanvragen die al zijn ingediend of in de pijplijn zitten, 
gewoon behandeld worden onder de huidige regeling. Wanneer de regeling weer wordt 
opengesteld, kunnen medewerkers gewoon weer een aanvraag doen o.b.v. de voorwaarden 
die dan gelden. En medewerkers die last hebben van PTSS kunnen nog steeds naar de 
bedrijfsarts ed. voor hulp en een diagnose PTSS die ze nodig hebben om straks een aanvraag 
te kunnen doen. 
 

 geeft aan niet te hebben begrepen dat de regeling wordt opgeschort maar dat 
de opschorting betrekking had op de tekstvoorstellen voor een nieuwe regeling. Tijs legt uit 
dat de regeling is opgeschort om te voorkomen dat er nu nog aanvragen binnenkomen o.b.v. 
de huidige regeling en straks weer nieuwe aanvragen die beoordeeld worden o.b.v. een 
aangepaste regeling.  

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 Dan wil  graag weten hoe lang dit gaat duren. Tijs 
wil in het volgende GO de aangepaste regeling voorleggen dus dat zal ergens in september 
zijn.  wil voorkomen dat de commandant een blanco cheque krijgt en wil een concrete 
termijn afspreken. Karin stelt voor 1 januari 2024 als ingangsdatum van de aangepaste 
regeling af te spreken zodat er voldoende tijd is om de aanpassingen met de vakbonden te 
bespreken en voor te leggen aan het bestuur.  wil graag weten wat er nu wordt 
afgesproken omdat het nu erg onduidelijk is wat er gaat gebeuren. Tijs legt uit dat de huidige 
regeling doorloopt en de commissie PTSS alle lopende aanvragen behandelt. Deze commissie 
komt in het najaar hiervoor bij elkaar. En in de tussentijd zetten we de mogelijkheid om een 
nieuwe aanvraag te doen on hold, vult  aan.  geeft aan hier akkoord mee te zijn 
maar het dilemma blijft wel of de regeling zodanig verandert dat de aanvragers op basis van 
de huidige regeling anders behandeld worden dan op basis van de aangepaste regeling vanaf 
januari 2024. Tijs bevestigt dat nieuwe aanvragen worden beoordeeld op basis van de 
aangepaste  regeling.  is van mening dat medewerkers helder worden geïnformeerd 
over wat er gaat gebeuren en bovendien stelt hij dat de regeling voor een periode van 2 jaar 
is afgesproken met instemming van het bstuur en dat is gecommuniceerd. Tijs komt hierop 
terug maar dat er iets moet gebeuren moet duidelijk zijn omdat het VB anders op deze 
regeling terugkomt. 
 

 
 
 
 



 

 

 
Er wordt een nieuwe afspraak gepland  waarin we terugkomen op de coulanceregeling PTSS. 

 
 

 
 
Alles gezegd hebbende, sluit Tijs de vergadering. 


